
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Svendstuen skole 
 

 

Til stede:  Matty Norman Lund (DS-leder), 
Finn-Yngve Engnæs (H),   
Camilla Christiansen (u.insp, referent) 
Christian Ljosland (ass. rektor) 
Bente Strande (rektor) 

Forfall:  Gro Sommerfelt Karlsen (H);  

Sunniva Endestad (lærer),  

Kristi Brøvig (lærer),  

Elin Sørli Kildahl (FAU-representant),  

Marthine R Fridfeldt (førstekonsulent),  

Jonas Nilseng Almas (baseleder og økonomiansvarlig AKS) 

Møtested: Svendstuen skole 

Møtetid: Onsdag 20. november kl. 16:30 

Referent:  

Telefon: 22 13 61 10 

  

Neste møte:  

 

15. januar 

 

DAGSORDEN 

39/24  Godkjenning av referat 

 

  OK 

   

40/24  Godkjenning av innkalling  

 

  OK 

 

41/24  Nytt fra elevrådet  

1) Snakket om elevrådsmøtene og innholdet i dem.  

2) Hvordan man har det, og hvordan man tror man har det.  

3) Trivselsundersøkelsen 

 

42/24  Kort informasjon om skolens virksomhet "siden sist" 



1. trinn:  

• avslutter graphogame på iPad denne uken  

• pepperkakebaking til julekalenderen 

• trivselsundersøkelse 

• komponistkurs (Tchaikovsky) 

• lærerne har besøkt Levre skole i Bærum for å se hvordan de organiserer leken 

• bokstaven Å og tallet 7 
 

2. trinn: 

Været som tema. Vi har hatt forskjellige forsøk, registrert været, lagd ulike modeller, lest og 

snakket mye om temaet. Forsøk er gøy å ha med elevene, som engasjerer seg veldig.  Vi jobber 

mye med lesing, skriving og matte (mattespråket, dobling, halvering og regnestrategier). 

Elevene øver seg i å medvirke i undervisningen, i styrte former. De har blitt bedre til å komme 

med forslag, og ikke bare lek og mer friminutt. På trinnet har vi fortsatt mye frilek og felleslek på 

tvers av trinnet. Annenhver mandag har vi tur. Turdagene består litt av undervisning, men også 

mye lek. Det oppstår så mye fin lek utenfor skolegården.  

2.trinn gleder seg veldig til desember!  

 

3.trinn: 

• Deichman-besøk i forrige uke – veldig vellykket  

• Fokus på lesekvart-tid (stilleleser minimum 20 minutter hver dag – har gode rutiner for 
dette nå 

• Jobber med universet i naturfag og samf 
 
 
 

4. trinn: 

Vi har vært på Oslo Bymuseum - veldig fint opplegg 

Vi ganger med litt større tall - ex: 7 x 25 

Vi er på svømming hver torsdag 

Vi er i gang med å øve på julesanger       

 

5. trinn  

• Vi har akkurat avsluttet bokprosjekt  

• Jobber med reiseprodukter i samf 

• Brøk i matte 

• Oppfølgingsgrupper i matte 

• Om samarbeid på trinn i AL.  
 
 
 

6.trinn  

• Jobber med eventyr. Vi har lært litt om nasjonalromantikk først. Dette gjør vi: 
o Leser eventyr og lærer eventyrtrekk 
o Så på "bukkene bruse drar til badeland" med fadderbarna 
o 6.trinn skriver sine egne "helsprøe" eventyr som skal leses for fadderbarna. dette 

er eventyr de lager selv, men basert på kjente eventyr 
o Bygger scandic holmenkollen i minecraft. vi har gått opp og sett på hotellet i 

forkant. dette bygget er i dragestil (byggestil fra nasjonalromantikken) 



o 6B leser jobber med eventyret "a million cats" i engelsk der de lager en 
dramatisering i imovie 

o 6A lager tegneserie av kjent eventyr 
 

7.trinn: 

• ferdig med Gutten i den stripete pyjamas (tverrfaglig bokprosjekt) 

• øver på sanger til julegudstjenesten (i Holmenkollen kapell) 

• dramaundervisning med studenter har vært lærerikt og spennende 

• gjennomført elevundersøkelse 

• vellykket kinobesøk via DKS (Birk og Magna 

• begynner med juleforberedelser 

 

Instagramkonto – 180 følgere? Fått råd om IG for å profilere skolen – men usikkert om vi får 

fortsette.  

 

Mottatt midler fra praktisk skole Til naturfag, musikk, drama, kh – glade for det.  

 

 

43/24  Status økonomi  

AKS:  

70 000 i mindre-forbruk.  

 

Skolen:  

Økonomimøte med etaten, (22 andre skoler også invitert – så mange i denne båten), med 

grunnskoledirektør og økonomispesialister, andre spesialister, jurister, rektor, ass. rektor, og 

kontorkonsulent.  

 

Ble bedt om å gjøre en kartlegging av egen økonomi i forkant av møtet, omhandlet bl.a. 

lærernorm, bruk av assistenter, justering av lærere ifht elevtall (synkende), klassestørrelser, 

bruk av tid, lønn, refusjoner, sykefravær, AKS-økonomi vs skoleøkonomi osv. I selve møtet gjøre 

rede for, drøfte tiltak, se på tallene sammen .  

Fra møtet: 

o Tilbakemelding om at vi har god oversikt over tallene på egen skole, kan gjøre rede 

for ting og forklare valg som er tatt på god måte. 

o Antall ansatte vi har per i dag trengs for å opprettholde lærenorm – og det må vi. 

o Sammenlignet med i fjor har vi brukt en million mindre per nå. 

o Se nærmere på hvor vi kan spare inn i kommende periode. Noen endringer vil det 

bli fra neste skoleår – det er helt nødvendig. Nytt øko-møte i desember 

Fortsettelse følger… 

 



44/24  Aktuelle saker fra FAU 

Sist møte: ca 4 uker siden  

• Tryvannskole, siste frist å melde seg på i morgen  

• Neste tirsdag, disco 4 og 5 trinn  

• FAU har støttet skolen med leirskolebuss + bibliotek  + m&h + noe sosialt for lærergruppen 

– blir lagt merke til og settes stor pris på 

• Trafikk-gruppe utvidet i år med fire ekstra foresatte som har engasjert seg. Forfattet et brev 

til bymiljøetaten ang. trafikksikkerheten for barna på Svendstuen skole – skoleveien utrygg.  

• Søkt om midler fra Sparebankstiftelsen, kr 400 000 for å pusse opp biblioteket. Får svar ila 

november måned, spennende å følge med på dette! 

 

45/24  Aktuelle saker fra skolen 

•  Strategisk plan for 2025 (O):  

Det skal ikke lages strategisk plan i januar slik som før. Skal følge skoleåret. 

 

• Resultater NP (O):  

 

5. trinn 

o Leseresultater varierer mest fra i fjor, nedgang på 3 skalapoeng. Scorer bedre enn 

kullet før det.  

o Spennende graf  over tid i lesing som vi må se videre på. Varierer annethvert år fra 

gode til mindre gode res langt tilbake i tid. Hva skyldes dette? Mange faktorer – 

noe å forske på. Fokus på lesing i neste strategiske plan er nokså sikkert. 

o Et skalapoeng nedgang i engelsk og regning siden i fjor. Stabilt gode regne-res over 

tid.  

o Svakere resultater enn naboskolene i år. Virker som svært gode res på enkelte av 

naboskolene, topp 5 i landet på to av dem?  

 

8. trinn 

o Mer stabile resultat over tid. Ikke de store hopp eller daler. Hva gjøres fra 5-7 og 

fra 1-5kl for at resultatene bli slik? Noe å forske på. Trend uansett at Svendstuen-

elever presterer godt etter barneskoleløpet samlet sett.  

o Engelsk vanskeligst både i 5. og 8. samlet sett.  

 

 

46/24  Skolens arbeidsmiljø  

Ingen representanter i møte til å svare ut dette. Sykdom. 

 

 

47/24  Eventuelt 



1) Ny vaktmester? Ja! Ny, virker bra, lovende start. Jakob heter han. 

 

 
Dato for møter 2025 
- 15. januar 
- 19. mars 
- 21. mai 

 
 
 
 

 
   _______________________ ______________________________ 
 
 
 
Dato 20.11.2024 driftsstyrets leder   driftsstyrets sekretær 


